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家長通告 2023-2024/184 

Project WeCan「趁墟做老闆 2024 展銷會」活動 

敬啟者： 

 

  我校參與了由學校起動計劃主辦的「趁墟做老闆 2024 展銷會」，此項目讓學生透過經營零

售生意，培育學生領導才能、企業精神、溝通、協作、推廣及銷售能力。經過半年的努力，同

學設計了不同的產品在展銷會上銷售。現誠邀各位家長及同學蒞臨活動場地支持我校的同學，

活動詳情如下： 

  

日期及時間 3 月 22 日（星期五） 12：30 p.m. – 9：00 p.m. 

3 月 23 日（星期六） 11：00 a.m. – 9：00 p.m. 

3 月 24 日（星期日） 11：00 a.m. – 7：00 p.m. 

活動地點 荷里活廣場 一樓明星廣場 香港九龍鑽石山龍蟠街 3 號 

備註 為響應可持續發展理念，請自備購物袋。 

 

  活動的日期及時間如有調整，會另行通知。如有查詢，請致電 2461 1555 與文寶婷老師、程

梓朗老師或梁震宇主任聯絡。 

  此致 

貴家長 

裘錦秋中學（屯門） 

 

 

陳月平校長謹啟 

         

二零二四年三月十五日 

http://www.jcctm.edu.hk/
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Parents Circular  

2023-2024/184 

Project WeCan Young Innovators Bazaar 

 

Dear Parents/Guardians, 

 

Our school will participate in the Young Innovators Bazaar organized by ProjectWeCan. This project 

allows students to develop their leadership skills, entrepreneurial spirit, communication, collaboration, 

promotion, and sales abilities through running retail businesses. After six months of hard work, 

students have designed various products to be sold at the exhibition. We sincerely invite all parents and 

students to come to the event venue to support our students.  

 

Details of the event are as follows: 

Date and Time 22 March (Friday) 12:30 p.m. – 09:00 p.m. 

23 March (Saturday) 11:00 a.m. – 09:00 p.m. 

24 March (Sunday) 11:00 a.m. – 07:00 p.m. 

Activity Venue 1/F, Stars Atrium, Plaza Hollywood, 3 Long Pon Street, Diamond Hill 

Remarks To answer the call to sustainable development, please bring your own shopping 

bag. 

 

 

Should you have any enquiries, please contact Mr Ching Tsz Long, Ms Man Po Ting or Mr Leung 

Chun Yu via 2461 1555. 

 

 

Yours faithfully, 

 

 

Chan Yuet Ping 

Principal 

http://www.jcctm.edu.hk/

